
Referat fra møde angående Ørnedalsbanen d.25/5-19. 

Tilstede: 

Thorkild, Kurt, Jannik, Jens, Esben, Anders P., Claus, Thomas, Rasmus, Lars, Anja, Daniel, Brian, 

Anders F., Magnus, Henrik og Camilla 

 

Kurt og Thorkild informerer om hvor langt de er i forhandlingerne med Hans 

Arenfeldt. 

Hans Arenfeldt har tilbudt at lejen skal være 250.000 kr. årligt, med en støjvold som 

er 2 km lang, 35 meter bred i bunden, 5 meter bred i toppen og 10 meter høj.  

 

Der aftales mellem FMCK og FSAS at Thorkild Kristensen, Kurt Nielsen, Daniel Zefier 

Nielsen og Thomas Møller tager til et møde hos Hans Arenfeldt for at ligge et ”sidst 

tilbud”. Thorkild Kristensen tager kontakt til Hans Arenfeldt for at finde en 

mødedato, og meddeler denne til Kurt, Daniel og Thomas.  

Ved dagens møde giver alle deltagere, border rundt, sin mening tilkende vedrørende 

at arbejde på et nyt sted for Ørnedalsbanen eller at Ørnedalsbanen skal forblive på 

nuværende adresse. 

Største delen af mødedeltagerne ønsker at Ørnedalsbanen forbliver på nuværende 

adresse. 

 


